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 Protokół nr 40/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 12 grudnia 2019 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  Na wniosek Przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Przyjęcie korekty do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały                    

Nr II/16/2018 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2018r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego 

na lata 2019 – 2034 ze zm. 

2. Przyjęcie korekty do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały                    

Nr II/17/2018 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2018r. 

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2019r. ze zm. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Stanowi on załącznik nr 2.    

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 

Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2019. 

/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – dyrektor ZDP/ 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że został zaktualizowany plan rzeczowy robót ZDP, 

dopisane zostało zadanie „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N polegająca na wykonaniu 

poszerzenia jezdni między ul. Nową a ul. Żurawią w Jamielniku” oraz zadanie inwestycyjne - 

zakup rębaka do gałęzi. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

M. Buliński. 

 

Pan Skarbnik poprosił panią Robczewską o omówienie kwestii aneksowania umowy dotyczącej 

wykonania dokumentacji technicznej projektowo – kosztorysowej dla inwestycji pod nazwą 

„Przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej 1270N na rzece Drwęca w miejscowości 

Pustki”. 

Pani Robaczewska poinformowała, że projektant zwrócił się o aneksowanie umowy dotyczącej 

w/w zadania. Wyjaśniła, że projektant miał problemy ze sporządzeniem map terenowych, 

ponieważ most jest usytuowany na granicy dwóch powiatów oraz dwóch ośrodków 

geodezyjnych. Ponadto dodała, że  przy realizacji tego zadania wystąpił problem z ustaleniem 

granic, ponieważ przebiegają one w nurcie rzeki Drwęcy. W związku z powyższym projektant 

poprosił o wydłużenie terminu wykonania dokumentacji.  Nadmieniła, że w chwili obecnej 

wykonanie wszelkiej dokumentacji może się znacznie opóźniać, ponieważ są wydłużone 

procedury zarówno z Regionalną Dyrekcją Ochrony Środowiska jak i z Wodami Polskimi. 

Pan Buliński zapytał do kiedy został wydłużony termin wykonania dokumentacji. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że do 31 maja 2020r.  

 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie ogłoszenia otwartego naboru na partnera do wspólnego przygotowania i realizacji 

projektu pt. „ SMAK – Szkoła Młodzieży Aktywnej i Kreatywnej ” . 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych/ 

 

Pani Domżalska poinformowała, że powyższy projekt jest kontynuacją wcześniejszych 

projektów realizowanych przez ZS im. C.K. Norwida. Dodała, że na tym etapie zostanie 

ogłoszony konkurs na partnera w projekcie. Nadmieniła, że termin składania wniosku 

dotyczącego w/w projektu przypada na 07.01.2020r. Pani Domżalska zgłosiła poprawki w 

ogłoszeniu o naborze partnera w punkcie 4, podpunkt 8, należy dopisać: „lub partner, 

samodzielnie lub we współpracy ze szkołami” oraz „(oferent jako 

beneficjent/wnioskodawca/partner lub zleceniobiorca w projekcie)”. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                

J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 

/pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie za porozumieniem stron umowy najmu lokalu 

użytkowego Nr 115 w budynku administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w 

Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Beata Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta zgłosił poprawkę, stwierdził że w tytule uchwały powinno być „umowy najmu 

lokalu”. Dodał, że pan poseł Zbigniew Ziejewski będzie wynajmował lokal na czas 

sprawowania mandatu posła tj. na okres powyżej trzech lat /Zarząd podejmuje decyzję o najmie 

lokalu do trzech lat/.   W związku z powyższym została przygotowana uchwała Rady Powiatu 

w sprawie najmu lokalu.  

 

Wniosek pana Zbigniewa Ziejewskiego – Posła na Sejm RP stanowi załącznik nr 3.  

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. 

Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 

/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem w sprawie 

przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

 

Informacja z DPS stanowi załącznik nr 4. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie korekty do 

projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr II/16/2018 Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2018r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2019 – 2034 ze zm. 

 

Pan Skarbnik omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2019. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 
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Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie korekty do projektu 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr II/17/2018 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2018r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2019r. ze zm. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                      


